
Revival
 
 

https://www.nouvelhay.com/
https://www.nouvelhay.com/en/2021/05/revival-6/


Greetings from
Crowdfunding Department
WE DID IT ONCE AGAIN thanks to our generous donors. We passed our $45K mark with 79 backers. And now we are off to our third stretch goal of another $16K… bringing us to a total of $61K. Can we

do it? Of course, we can!

For now, let us give a big shout out to the backers who helped us reach our second stretch goal of $20K and brought us to our $45K.
The clock is ticking. Let’s reach high to land ourselves on our next goal of $61K! Let’s do this! We know we can count on you!

 

You can check out our last newsletter, in case you missed it.  Click here
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Ողջույններ
Crowdfunding-ի բաժնից
 
Շնորհիվ մեր առատաձեռն նվիրատուների, այս շաբաթ մենք գրանցեցինք մեր երկրորդ հաջողությունը՝ 79 նվիրաբերողների հետ միասին անցնելով $45․000-ի սահմանը։ Այժմ մենք մեր երրորդ

նպատակին՝ հավելյալ $16․000-ին հասնելու ճանապարհին ենք։ Կարո՞ղ ենք այն ևս հաջողել, անշո՛ւշտ, կարող ենք։

Սիրով Ձեզ ենք ներկայացնում բոլոր նրանց անունները, ովքեր աջակցել են մեզ հասնելու մեր երկրորդ նպատակի $20.000-ին, այդպիսով
ամբողջացնելով ներկայիս $45․000-ը։ Հոգաչափ շնորհակալ ենք նրանցից յուրաքանչյուրին։
Եկե՛ք միասին առաջ շարժվենք և հասնենք մեր հաջորդ թիրախային $61.000-ին։ Ձեր աջակցության շնորհիվ մենք ևս մեկ քայլով կկարողանանք
մոտենալ այս ֆիլմի իրականացմանը։

 

Եթե որևէ պատճառով չեք կարդացել մեր նախորդ նամակը,
կարող եքտեսնել այն այստեղ։
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Salutations de
Département de financement participatif
NOUS L'AVONS RÉGLÉ UNE FOIS grâce à nos généreux donateurs. Nous avons dépassé notre barre des 45 000 $ avec 79 contributeurs. Et maintenant, nous sommes sur le point d'atteindre notre troisième objectif de 16 000 $ supplémentaires … ce qui nous amène

à un total de 61 000 $. Pouvons-nous faire Bien sûr, nous pouvons!

Pour l'instant, donnons un grand merci aux bailleurs de fonds qui nous ont aidés à atteindre notre deuxième objectif de 20 000 $ et nous ont amenés à nos 45 000 $.
Le temps presse. Allons haut pour atteindre notre prochain objectif de 61 000 $! Faisons-le! Nous savons que nous pouvons compter sur vous!

 

Vous pouvez consulter notre dernière newsletter, au cas où vous l'auriez manqué. Cliquez ici
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